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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

За посещение на делегация от Одринска търговско-промишлена палата, съобщиха за ЗАРАТА На посещение в
Стара Загора беше 9-членна делегация от Одринска търговско-промишлена палата, водена от Хилми Сезаи
Ърмак, Президент и Мустафа Емре Аип, Председател на общото събрание. В състава на делегацията бяха още
Суат Булут, Вицепрезидент, членовете на борда Мустафа Йълмаз, Юнус Сач, Фкрет Четинкая, Генералн... 

Споразумение за партньорство са подписали Търговско-промишлената палата (ТПП) в Стара Загора и Одринска
търговско-промишлена палата по време на посещение на делегация от Турция в града на липите. Това съобщиха
от пресцентъра на ТПП-Стара Загора. Подписи под документа са поставили председателят на ТПП-Стара Загора
Олег Стоилов и президентът на Одринска търговско-промишлена палата Хилми Сезаи Ърмак.... 

Днес, на посещение в Стара Загора беше 9 членна делегация от Одринска търговско-промишлена палата, водена
от Хилми Сезаи Ърмак, Президент и Мустафа Емре Аип, Председател на общото събрание. В състава на
делегацията бяха още Суат Булут, Вицепрезидент, членовете на борда Мустафа Йълмаз, Юнус Сач, Фкрет
Четинкая, Генералния секретар Айдоган Гиргин, ръководителя на международните връзки Гюлиз Елиф Ярд... 

Обследванията ще бъдат извършени по проект EE4SMEs, чиято главна цел е да подпомогне енергийната
ефективност /ЕЕ/ на малките и средните предприятия (МСП) в три сектора: туризъм, хранително-вкусова
промишленост, металообработка и метални изделия. Енергийните одити ще бъдат извършени дистанционно, без
трудоемки проверки на място и множество срещи с представителите на обследваната компания. За целта... 

Заглавие: Посещение на делегация от Одринска търговско-промишлена палата в Стара Загора
Дата: 25.01.2024 08:13
Медия: Зарата

Заглавие: Старозагорската и Одринската търговско-промишлени палати подписаха споразумение за
партньорство
Дата: 24.01.2024 18:12
Медия: Утро Русе

Заглавие: Делегация от Одринска търговско-промишлена палата посети Стара Загора
Дата: 24.01.2024 18:10
Медия: Старозагорци

Заглавие: Кандидатствайте за енергийно обследване без допълнителни разходи за Вашата фирма
Дата: 24.01.2024 13:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП и Асоциацията на консултантските дружества в инфраструктурното строителство задълбочават
сътрудничеството си

https://zarata.info/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%82-%D0%BE%D0%B4%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%82%D1%8A/
https://utroruse.com/article/992521/
http://www.starozagorci.com/news-43591.html
https://www.bcci.bg/news/20028
https://www.bta.bg/bg/news/economy/605564-btpp-i-asotsiatsiyata-na-konsultantskite-druzhestva-v-infrastrukturnoto-stroitel


Председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан Симеонов се срещна с проф. Петър
Стефанов, председател на Асоциацията на консултантските дружества в инфраструктурното строителство (АКДИС)
и д-р Людмил Иванов - заместник председател на Бюрото на Съвета на браншовите организации при БТПП, стана
известно от съобщение в официалната страница на работодателската организация. Трима... 

Възможност за безплатни обучения по дигитални компетентности срещу ваучери БТПП - Център за
професионално обучение, преводи, консултации и фирмено обслужване, е одобрен Доставчик на обучения към
Агенцията по заетостта по програма "Развитие на човешките ресурси" 2021-2027г. и Националния план за
възстановяване и устойчивост. На всички заинтересовани безработни и заети лица напомняме, че Агенция п... 

7 февруари 2024, 15.00 часа, Zoom Българската търговско-промишлена палата и Аржентинската палата за
търговия и услуги подготвят виртуална среща "България – Аржентина: възможности за сътрудничество" на 7
февруари 2024 г. /сряда/ от 15.00 ч. в платформата Zoom. Събитието се организира със съдействието на
Посолството България в Буенос Айрес. Аржентина е една от най-големите икономики в Латинска Аме... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Отворено
писмо с призив да се намери изход от блокажа на Столичния общински съвет (СОС) са изпратили 12 двустранни
индустриално-търговски камари. "С оглед на доброто взаимодействие между бизнеса и местната власт бихме
желали да призовем общинските съветници за конструктивен диалог в рамките на Столичн... 

Зебрите са известни с уникалната си черно-бяла шарка, която им помага да се сливат с тълпата и да объркват
хищниците, когато се движат на стада. Ефектът на зебрата е бизнес модел, който насърчава сътрудничеството,
устойчивостта и етичните цели, за разлика от доминиращия модел на еднорога, който се фокусира върху
пробивите и печалбите. Компаниите печелят от създаването на партньорства и съюзи със с... 

В България няма много възможности за влагане на свободните пари. Освен две - влог в банка или купуване на
имот. Доказват го за пореден път данните на БНБ за депозитите и кредитите в банковата система за декември.
Независимо че банковите депозити носят почти нулеви лихви за вложителите, техният размер се е увеличил през
декември с рекордните 2,3 млрд. лв., за да достигнат малко над 127 млрд. лв. В ... 

Дата: 23.01.2024 11:57
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП е одобрен Доставчик на обучения към Агенцията по заетостта
Дата: 24.01.2024 13:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Онлайн среща "България – Аржентина: възможности за сътрудничество"
Дата: 24.01.2024 13:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнес камари призовават най-сетне да бъде избран председател на общинския съвет в София
Дата: 24.01.2024 17:25
Медия: Дневник

Заглавие: Мъдростта на "зебрите" заменя устрема на "еднорозите"
Дата: 25.01.2024 00:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Банков влог или имот за свободните пари, друго май няма
Дата: 25.01.2024 10:42
Медия: 24 Часа

Заглавие: Телелинк Инфра Сървисис - триумф в продължение на две десетилетия в пет държави

https://www.bcci.bg/news/20029
https://www.bcci.bg/news/20030
https://www.dnevnik.bg/gradska_sreda/2024/01/24/4580019_biznes_kamari_prizovavat_nai-setne_da_bude_izbran/
https://manager.bg/%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/madrostta-na-zebrite-zamena-ustrema-na-ednorozite-
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/16903361
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/telelink-infra-sarvisis-triumf-v-prodalzenie-na-dve-desetiletia-v-pet-darzavi


Поглед към факторите за успех на компанията в разговор с изпълнителния директор Дина Темелкова -
Компанията Телелинк е създадена в България преди 23 години. След разделянето на различни дружества
Телелинк Инфра Сървисис (ТИС) се развива успешно в още 4 държави – Германия, Великобритания, Северна
Македония, Албания. Кои са основните фактори, които ви помогнаха да постигнете този успех? - Компания... 

Иван Матов е работил за гиганта Vinci и "McKinsey & Company"Иван Матов е назначен за заместник-кмет по
направление "Обществено строителство" в Столичната община, съобщиха от пресцентъра на Общината. Той ще
отговаря за обектите от транспортната инфраструктура, ВиК и високо строителство на общински сгради, съобщи
БТА. Иван Матов е строителен инженер от Техническия университет в Мюнхен с обмен в "Ec... 

Предприемачи от 12 двустранни индустриално-търговски камари в общо отворено писмо призоваха за
разблокиране на работата на Столичния общински съвет (СОС). "С оглед на доброто взаимодействие между
бизнеса и местната власт бихме желалида призовем общинските съветници за конструктивен диалог в рамките на
Столичния общински съвет (СОС) и възможно най-скорошен избор на негов председател, с което да бъ... 

За да повиши професионалната реализация и подготовка на кадрите си фирмата залага на обучения по английски
език, иновативност и предприемачество и дрТехнологиите и образованието напредват, както изглежда,
ежеседмично в някои индустрии, а компаниите, които остават на върха на тези промени, са успешните. Една
доказана стратегия, свързана с тях, е инвестицията в развитието на служителите чрез преквал... 

Правителството ще гласува постановлението за изпълнение на Бюджет 2024. С него се задават правилата, по
които министерствата, държавните институции и общините ще реализират политиките, заложени за тази година.В
началото на заседанието на кабинета министър-председателят Николай Денков определи план-сметката за тази
година като бюджет за хората и за силна икономика.Той напомни, че от първи януари се... 

"В една от точките на днешното заседание ще приемем постановлението за изпълнението на бюджета за 2024
година. С него задаваме правилата, с които министерствата, държавните институции и общините ще могат да
реализират своите политики", посочи министър-председателят. Той посочи и параметрите на това постановление
- минималната работна заплата в страната е увеличена с почти 20% и стана 933 лева, до ... 

Дата: 25.01.2024 10:30
Медия: Мениджър

Заглавие: Инженер с мощно CV става зам.-кмет по строителствотио на София
Дата: 25.01.2024 10:45
Медия: Dnes.bg

Заглавие: 12 бизнес камари призоваха за разблокиране на Столичния общински съвет
Дата: 24.01.2024 16:25
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Радомирската "АК Електрик" инвестира в служителите си €190 хил. по европроект
Дата: 25.01.2024 10:21
Медия: Economic

Заглавие: Премиерът: Бюджет 2024 ни приближава към еврото
Дата: 25.01.2024 11:04
Медия: Moreto.net

Заглавие: Премиерът: Има как да сме финансово отговорни, но не за сметка на хората и бизнеса
Дата: 25.01.2024 11:04
Медия: Frog news

Заглавие: Голям ръст при жилищните кредити у нас
Дата: 25.01.2024 09:09
Медия: Бургас 24

https://www.dnes.bg/sofia/2024/01/25/injener-s-moshtno-cv-stava-zam-kmet-po-stroitelstvotio-na-sofiia.596371
https://www.mediapool.bg/12-biznes-kamari-prizovaha-za-razblokirane-na-stolichniya-obshtinski-savet-news355527.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/radomirskata-ak-elektrik-investira-v-slujitelite-si-190-hil-po-evroproekt
https://www.moreto.net/novini.php?n=490618&c=04
https://www.frognews.bg/novini/premierat-ima-kak-sme-finansovo-otgovorni-smetka-horata-biznesa.html
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Golyam-rust-pri-zhilishtnite-krediti-u-nas-1978941


Пореден сериозен ръст в изтеглените кредити за жилище, отчита БНБ за последния месец на миналата
година.Общо заемите на домакинствата възлизат на 38.396 млрд. лв. (20.5% от БВП) в края на декември 2023
година. Спрямо същия месец на 2022 г. те се увеличават с 15.9% (14.9% годишно повишение през ноември 2023
година).Най-голям е ръстът при жилищните кредити – с 20.5 на сто на годишна база – спрямо де... 

Британците все още са травмирани от лютата конфронтация преди референдума, все още са разделени по
въпроса, а темата е толкова чувствителна, че сякаш почти е табуизирана Германия да напусне ЕС, а Съюзът да
бъде основан по съвсем нов модел - популистите от "Алтернатива за Германия" (АзГ) предлагат и такъв сценарий.
В самата Великобритания обаче отдавна съжаляват, че напуснаха ЕС. В политическата пр... 

Според кредитните консултанти по-осезаемото увеличение на лихвите в България ще започне още от
февруариПазарът на имоти забавя темповете на растеж след бума през 2021 и 2022 г. Сделките и строителството
на жилища отбелязаха през втората половина на 2023 г. спад, а цените сякаш се укротиха на фона на намалялото
търсене. Очертаващото се след година членство на България в еврозоната обаче може да тла... 

За пореден път познати магистрални герои взимат нови милиарди от спрени пътни поръчки, съобщава
Mediapool.bg. Това се случва тайно, без публична информация, дни преди Коледа. Става въпрос за скандалните
обществени поръчки за пътни ремонти, обявени по времето на служебната власт от правителството на Гълъб
Донев. Тогава в рамките на дни набързо бяха разпределени 4 милиарда лева за следващите 4 годин... 

#НеСеЗаблуждавайте - Дезинформацията не е друга гледна точка!Една от най-големите глобални заплахи през
изборната за половината население на света 2024 година. Така е представена дезинформацията в Доклада за
глобалните рискове за 2024 на Световния икономически форум в Давос, провел се от 15-и до 19-и януари.
Гражданското общество, академичната общност, правителствата и бизнесът виждат именно в де... 

Страната и Балканите в момента имат по-нисъг прак за достъп до финансиране, отколкото Западна Европа, смята
Теодор ПавловБългария и Балканите са доста по-атрактивен за стартиращите компании регион с по-нисък праг за
достъп до финансиране, отколкото е в Западна Европа. Това каза Теодор Павлов, предприемач и съосновател на
Ideon, в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria. Според него ... 

Сектор "Микроелектроника и мехатроника" е един от най-бързо развиващите се и иновативни в българската
икономиката. Той е сред ключовите индустрии за бъдещ растеж и инвестиции у нас. Това заяви министърът на

Заглавие: Брекзит: освобождение от оковите? Защо не се получи
Дата: 25.01.2024 07:20
Медия: Класа

Заглавие: Бизнесът търси оправдание за ново надуване на имотния балон
Дата: 25.01.2024 09:05
Медия: МИГNews

Заглавие: Познати герои взимат нови милиарди от спрени пътни поръчки
Дата: 25.01.2024 11:33
Медия: Господари на уеба

Заглавие: Давос посочи дезинформацията като основен глобален риск - как ЕС се бори с нея?
Дата: 25.01.2024 11:32
Медия: Фактор

Заглавие: Предприемач: България е привлекателна за стартиращите компании
Дата: 25.01.2024 11:24
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: България има амбицията да се превърне във важен фактор в микроелектрониката
Дата: 25.01.2024 09:10
Медия: Electronics-bulgaria.com

http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/510228-%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B7%D0%B8%D1%82-%D0%BE%D1%81%D0%B2%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8
https://mignews.info/biznesat-tarsi-opravdanie-za-novo-naduvane-na-imotniya-balon/
https://gospodari.com/poznati-geroi-vzimat-novi-miliardi-ot-spreni-patni-porachki/
https://faktor.bg/bg/articles/dezinformatsiyata-e-osnoven-globalen-risk-alarmiraha-v-davos-kak-es-se-bori-s-neya
https://www.investor.bg/a/571-it-i-telekomunikatsii/388151-predpriemach-balgariya-e-privlekatelna-za-startirashtite-kompanii
https://electronics-bulgaria.com/article/3943-balgariia-ima-ambiciiata-da-se-prevarne-vav-vajen-faktor-v-mikroelektronikata


икономиката и индустрията Богдан Богданов по време на кръгла маса за насърчаване на сътрудничеството между
Обединеното кралство и България в областта на полупроводниковите компоненти и микроеле... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

От какви специалисти има нужда пазара на труда у нас? Разказ за българо-виетнамските работни и културни
отношения по Българската национална телевизия.- Обичаме много България. България е една страна - много
гостоприемна.На 10 000 километра от България виетнамските работници изричат тези думи на български -
излезли от сърцето им, а не механично научени.Докам Тхъ: "Когато пеем тези песни, български ... 

Приходите на Държавното обществено осигуряване (ДОО) през 2023 г. са повече от планираното, а разходите
остават под заложените за годината, съобщиха от Националния осигурителен институт (НОИ). Към 31.XII.2023 г.
общият размер на отчетените приходи в ДОО е 11 389,7 млн. лв., което представлява 101,4% изпълнение на плана
за годината. Постъпилите приходи са с 1398,4 млн. лв. повече в сравнение със съ... 

Германо-българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) ще връчи за двадесети път Наградата на
германската икономика в България за 2023 г. в рамките на новогодишния прием, който ще се състои тази вечер, от
18,30 ч, в "Гранд хотел Милениум София", съобщиха от Камарата, зитирана от БТА. С наградата ежегодно се
отличават компании, допринесли за развитието на германо-българските икономически отношен... 

Най-големите частни работодатели в България са търговски вериги, банки и колцентрове. Това показва
класацията на недържавните компании с най-много служители в България. Forbes 1000 Employers включва всички
частни (публични и непублични) компании, регистрирани в България, които имат по поне 1000 служители.
Проучването показва, че търговията на дребно и банкирането все още са сред водещите работодат... 

Булфото До 1 юни 2025 година трудовите книжки ще бъдат заменени от регистър на заетостта Промени в Кодекса
на труда от октомври миналата година за дигитализацията на трудовата книжка предвиждат до 1 юни 2024 г.
Министерският съвет да приеме наредбата, която да регламентира леда и данните, необходими за извършване на
вписване от работодателя на трудовия договор в регистър на заетостта.Това напомня ... 

Галин Стефанов разказва какво носи менторството на един предприемачГалин Стефанов е основател на
VarnaPreneurs – безплатна инициатива, насочена към младите предприемачи във Варна. Тя се организира

Заглавие: Виетнамски работници слагат в малкия си джоб недицисциплинирани българи
Дата: 24.01.2024 11:48
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Парите за пенсии: Приходите повече от очакваното
Дата: 24.01.2024 23:55
Медия: Трета възраст

Заглавие: Връчват тази вечер в София наградите на германската икономика за 2023 г.
Дата: 25.01.2024 10:29
Медия: Днес+

Заглавие: Най-големите частни работодатели в България
Дата: 24.01.2024 16:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Обявиха краен срок за трудовите книжки
Дата: 25.01.2024 10:32
Медия: Petel.bg

Заглавие: Как да бъдем успешни в бизнеса и защо е важна помощта на психолог
Дата: 25.01.2024 10:10
Медия: Бизнес новините

https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Vietnamski-rabotnici-slagat-v-malkiya-si-dzhob-nedicisciplinirani-bulgari-1977972
https://tretavazrast.com/2024/01/24/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BE/
https://dnesplus.bg/bulgaria/vrachvat-tazi-vecher-v-sofia-nagradite-na-germanskata-ikonomika-za-2023-g_1145805
https://forbesbulgaria.com/2024/01/24/the-largest-private-employers-in-bulgaria/
https://petel.bg/Obyaviha-kraen-srok-za-trudovite-knizhki__510444
https://businessnovinite.bg/podkast/kak-da-badem-uspeshni-v-biznesa-i-zashto-e-vazhna-pomoshtta-na-psiholog.html


веднъж месечно. Самият Галин е предприемач с опит, казва, че България е чудесно място за правене на бизнес,
стига да знаем как. "Бизнес климатът в България е добър. Не мога да кажа, че е трудно в Българи... 

Защо България е в такава ситуация?Коментар на Емилия Милчева: Данчо* (името е променено от редакцията) е
на 19, нито учи, нито работи, но от интерната си аут, когато навършиш 18 - дошъл е в София, хваща се за малко на
работа по строежи, но през повечето време проституира и се дрогира. Той попада в категорията NEETs (Not in
Employment, Education or Training – тоест - нито работят, нито учат или се ... 

В България има значителни пропуски в цифровите компетенции и изграждането на капацитет в секторите. Това се
казва в анализ към актуализираната "Цифрова трансформация на България за периода 2020-2030 г." и
Национална пътна карта за цифрова трансформация на България до 2030 година, пише Pariteni.bg. Крайният
успех на ефективната цифрова трансформация зависи от цифровото възприемане на гражданите, би... 

Народните представители гласуваха на първо четене вдигане на размера на заплатите на преподавателите във
висшите учебни заведения в страната. Измененията дойдоха като предложение от парламентарната група на
ГЕРБ-СДС. Предвижда се с промените средните заплати на преподавателите да станат не по-ниски от 170% от
средната работна заплата у нас. Предлага се минималната работна заплата за най-ниските ак... 

На първо четене минаха и трите проекта за изменение и допълнение на Закона за здравното осигуряване.
Обсъждането беше вяло и продължи едва половин час, като предстоящата рокада бе анонсирана още през юли
2023 г. при приемането на бюджета на касата. В първия проект на депутати от ПП-ДБ се предвижда Касата да
плаща за лекарствени продукти, прилагани за болнична помощ, извън стойността на клиничните... 

Четвъртото издание на Националната менторска програма за жени предприемачи в България започва на 26
януари, съобщиха от Съвета "Предприемачество и стартъп" към Българската търговско-промишлена палата
(БТПП). В поредното издание на програмата участват 23 дами ментори и 50 жени, които искат да превърнат
своите идеи в собствени бизнес проекти или да надградят вече започнати бизнеси. Заедно те ще рабо... 

Обстановката, в която преминава един работен ден, влияе пряко върху нагласата на служителите в офиса. Тя
може да е както силен стимулатор за креативна и ползотворна работа, така и изключително демотивиращ фактор.
Добрите работодатели се стараят да създадат хармонична и приятна атмосфера за своите служители, за да
повишат ангажираността им и качеството на свършената от тях работа. Защо е важна комф... 

Заглавие: Изгубеното поколение на България - нито учат, нито работят
Дата: 25.01.2024 06:00
Медия: Факти

Заглавие: Глад за кадри: Фирми у нас търсят под дърво и камък такива работници
Дата: 24.01.2024 23:04
Медия: Lekuvai.bg

Заглавие: Добра новина за заплатите на някои хора в България
Дата: 24.01.2024 23:01
Медия: BPost

Заглавие: Трите проекта по Закона за здравното осигуряване минаха на първо четене
Дата: 25.01.2024 11:12
Медия: Банкеръ

Заглавие: Четвъртото издание на Националната менторска програма за жени предприемачи започва на 26
януари, съобщиха организаторите
Дата: 25.01.2024 11:16
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Как да направим обстановката по-комфортна за служителите?
Дата: 25.01.2024 11:22
Медия: Нова телевизия

https://fakti.bg/mnenia/850809-izgubenoto-pokolenie-na-balgaria-nito-uchat-nito-rabotat
https://lekuvai.bg/145896/
https://bpost.bg/dobra-novina-za-zaplatite-na-nyakoi-hora-v-balgariya/
https://banker.bg/2024/01/25/%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/606916-chetvartoto-izdanie-na-natsionalnata-mentorska-programa-za-zheni-predpriemachi-z
https://nova.bg/news/view/2024/01/25/441980/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BC-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%84%D0%BE%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5/


ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

ОБНАРОДВАНИ АКТОВЕ В ДЪРЖАВЕН ВЕСТНИК Екология Решение за попълване състава на Комисията по
околната среда и водитеНародното събрание избра Стефан Неделчев Мирев за член на Комисията по околната
среда и водите. Гражданско участие РЕШЕНИЕ за промяна в състава на Комисията за прякото участие на
гражданите и взаимодействието с гражданското обществоНародното събрание: Освобождава Анна Василева
Алексан... 

Сумата се равнява на 2,5% от това, което икономиката на България ще произведе Компанията я иска, защото
заради повдигнатите обвинения у нас не пуснала акции на борсата в САЩ Обезщетението, което "Нексо" иска от
България, е за малко над 3 млрд. долара, съобщиха от компанията. Тя е завелба иск в арбитража към Световната
банка. Това става, след като на 21 декември м.г. бяха свалени всички обвинения с... 

Прожекторът натрапчиво се насочва към бизнесмена и негови близки, но не и към политици Убийството на
Алексей Петров остава единственото неразкрито на територията на СДВР за 2023 г., обяви веднага след Нова
година директорът на СДВР главен комисар Любомир Николов. Така и не стана ясно дали това е хвалба или
самокритика, но се разбра, че нещо се пече. И то изобщо не закъсня. Алексей Петров, който пр... 

Данъчните власти в сега търсят социалните медии и интернет, за да идентифицират и проследят укриващите
данъци, пише гръцкото издание Kathimerini. Така тези гърци, които демонстрират охолен начин на живот, попадат
под прицела на данъчните. Как стават нещата? Малък екип от седем млади одитори от Независимия орган за
публични приходи ежедневно търсят електронни следи на потенциални укриватели на данъ... 

Warner Bros. Discovery (WBD) обяви ново съдържание, програми и ексклузивни документални филми за спортисти,
които ще развълнуват почитателите на Олимпийските игри и ще почетат спортистите, подготвящи се Париж това
лято. "Олимпийските игри - преследване на славата" e новата ексклузивна поредица от седем части на WBD, която
разказва за преследването на златото от шестима от най-разпознаваемите спорт... 

Младен Цолов е един от успешните предприемачи на България. Той е роден във Враца. Завършва с отличие
Математическата гимназия в града, а след това се дипломира като инженер по селскостопански машини във
Висшето техническо училище в Русе. Има магистърски степени по маркетинг в УНСС и агрономство в Аграрен
университет-Пловдив. Младен Цолов стартира предприемаческата си дейност с развитието на мр... 

Заглавие: Състезание със законодателя: правен бюлетин за НПО (08–19 януари 2024 г.)
Дата: 24.01.2024 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: "Нексо" стресна държавата с невиждан иск за 3 млрд. долара
Дата: 24.01.2024 23:55
Медия: 168 часа

Заглавие: Защо МВР закачи Васил Божков към Алексей Петров?
Дата: 25.01.2024 10:41
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Парадираш, че си богат в социалните мрежи: Гръцките данъчни само това чакат
Дата: 25.01.2024 10:18
Медия: Actualno.com

Заглавие: Гледаме Олимпийски игри - в преследване на славата по Eurosport
Дата: 25.01.2024 10:29
Медия: 19 минути

Заглавие: Младен Цолов: Проблемите в сектора идват от усложнената геополитическа ситуация в региона
Дата: 25.01.2024 08:13
Медия: Зов нюз

https://www.ngobg.info/bg/legal/124743-%D1%81%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8E%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BF%D0%BE-08-19-%D1%8F%D0%BD%D1%83%D0%B0%D1%80%D0%B8.html
https://www.168chasa.bg/article/16904162
https://www.asenovgrad.net/news/580569/zashto-mvr-zakachi-vasil-bozhkov-kam-aleksey-petrov
https://www.actualno.com/balkani/paradirash-che-si-bogat-v-socialnite-mreji-gryckite-danychni-samo-tova-chakat-news_2144917.html
https://19min.bg/news/slava_3/gledame-olimpijski-igri-v-presledvane-na-slavata-po-eurosport-191419.html
https://zovnews.com/novini/mladen-colov-problemite-v-sektora-idvat-ot-uslojnenata-geopoliticheska-obstanovka/


ПР компанията M3 Communications Group стана член на Френско-българската търговска и индустриална камара
(ФБТИК), с което камарата вече наброява 300 члена, съобщиха от компанията. Сертификатът за членство бе
официално връчен на изпълнителния директор на компанията Максим Бехар от Стефан Делайе, председател на
ФБТИК, и в присъствието на Мария Габриел, вицепремиер и министър на външните работи на Бъл... 

Бившият депутат от СДС Драгомир Драганов положи клетва в началото на днешното пленарно заседание в
Народното събрание. Вчера оставката на Десислава Атанасова като депутат беше официално гласувана в
парламента. На нейното място влиза бившият общински съветник и кмет на русенската община Две могили и бивш
депутат от СДС Драгомир Драганов. Той бе част от 43-ото Народно събрание. Драганов е икономист... 

Бившият общински съветник в община Две могили и бивш депутат от СДС Драгомир Драганов ще заеме мястото на
доскорошния председател на парламентарната група на ГЕРБ Десислава Атанасова, която на 19 януари беше
избрана за член на Конституционния съд. Драганов е бил народен представител в 48-я парламент, тогава е бил
член на комисията по въпросите на Европейския съюз и на комисията по транспорт и съоб... 

Малко преди коледните и новогодишните празници по медиите излезе тревожната новина, че работниците от 150
текстилни фабрики в азиатската страна протестират, а 70 завода са изпотрошени. Така се появи съмнението дали
дрехи от новите колекции от световноизвестни вериги като "Зара" и "Ейч енд Ем" изобщо ще стигнат до
клиентите.За щастие, в Бангладеш има общо 3500 такива фабрики, а 4.4 милиона души, по... 

Гърция въвежда нова такса за туристите си. Тя ще се плаща на място в хотелите. Туроператорите нямат право да я
включват в пакетите, които ще предлагат. На туристите ще се дава формуляр, а хотелиерите трябва да внасят
сумата всеки месец в държавната хазна. Очаква се по този начин да бъдат събрани около 300 млн. евро.
Хотелиерите, които укриват данъци, ще бъдат санкционирани. Глобата в момента е 5... 

Apple увеличава своите възможности в областта на изкуствения интелект, като прави серия от придобивания,
назначава служители и актуализира хардуера, за да внедри ИИ в следващото си поколение iPhone, съобщи
Financial Times. Данни от индустрията и академични трудове, както и сведения от вътрешни хора от технологичния
сектор, сочат, че калифорнийската компания е съсредоточила най-голямо внимание върх... 

Заглавие: ПР компания стана член на Френско-българската търговска и индустриална камара
Дата: 25.01.2024 10:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Драгомир Драганов зае мястото на Атанасова в НС. Хамид най-вероятно ще оглави вътрешната
комисия
Дата: 25.01.2024 09:22
Медия: OFFNews

Заглавие: Предприемач от Две могили влиза в НС на мястото на Десислава Атанасова
Дата: 24.01.2024 21:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: Няма опасност моловете да останат празни
Дата: 25.01.2024 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Почивката в Гърция поскъпва, въвежда се нов данък за туристите!
Дата: 25.01.2024 11:19
Медия: Блиц

Заглавие: Apple ускорява плана за въвеждане на ИИ в iPhone
Дата: 25.01.2024 11:08
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Меглена Кунева не успя да стане комисар по човешките права на Съвета на Европа

https://www.bta.bg/bg/news/economy/606895-pr-kompaniya-stana-chlen-na-frensko-balgarskata-targovska-i-industrialna-kamara
https://offnews.bg/politika/dragomir-draganov-zae-miastoto-na-atanasova-v-ns-hamid-naj-veroiatno-816696.html
https://elhovo.news/?p=271932
https://www.duma.bg/nyama-opasnost-molovete-da-ostanat-prazni-n286537
https://blitz.bg/ptuvane/pochivkata-v-grtsiya-poskpva-vvezhda-se-nov-dank-za-turistite_news998685.html
https://bgnes.bg/news/apple-uskoriava-plana-za-vvezhdane-na-ii-v-iphone/
https://boulevardbulgaria.bg/articles/kuneva-komisar-po-choveshki-prava


Бившият български еврокомисар Меглена Кунева не можа да събере достатъчно гласове, за да стане следващия
комисар на Съвета на Европа по човешките права. Кунева беше предложението на българското правителство за
позицията, но остана втора при гласуването в Страсбург. Най-много гласове е получил ирландецът Майкъл
О'Флаърти. О'Флаърти е събрал 104 гласа, а за Кунева са гласували 70 от членовете на Па... 

Дата: 25.01.2024 10:06
Медия: Булевард България
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